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Protokół nr 66/2023 

z posiedzenia wspólnego Komisji 

odbytego w dniu 28 sierpnia 2023 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecni radni: Romuald Gawroński, Marcin Jakubiak, Roman Malicki oraz  

Tomasz Szczepaniak 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

Kierownik Posterunku Policji w Borku Wlkp. – Mateusz Szewczykowski 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosku. 

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

4.  Wolne głosy i wnioski. 

5.  Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, przedstawił porządek 

obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosku. 

Kierownik Posterunku Policji w Borku Wlkp. Mateusz Szewczykowski – w imieniu  

Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu wnioskuję o zarezerwowanie w budżecie Gminy  

Borek Wlkp. środków finansowych w wysokości 10.000 zł na zakup samochodu w ramach 

sponsoringu, przy 50% współfinansowaniu samorządów. 

 

Radny Piotr Kędzia - uważam, że należałoby kupić nowy samochód. 

Radny Romuald Gawroński - popieram stanowisko przedmówcy. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady poprosił radnych o przegłosowanie wniosku: 

„za” głosowało 11 radnych, 

„przeciwny”  0 radnych, 

„wstrzymuje się od głosowania”  0 radnych . 

 

Ad.3. Zaopiniowanie projektów uchwał na LIX sesję Rady Miejskiej: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2023 

Skarbnik Gminy - po stronie  planu dochodów wprowadza się następujące zmiany:  

• dział 010 Rolnictwo i łowiectwo - zmniejsza się plan dochodów z tytułu sprzedaży 

gruntów na ul. Jeżewskiej ze względu na bez efektywne postępowanie sprzedażowe -

1.384.600,00 zł; 

• dział 700 Gospodarka mieszkaniowa - wprowadza się środki z tytułu sprzedaży gruntów 

przeznaczonych pod tereny mieszkaniowe -7.000,00 zł;  

• dział 758 Różne rozliczenia -wprowadza się środki na uzupełnienie dochodów gmin  

otrzymane jako uzupełnienie subwencji ogólnej z Ministerstwa Finansów - 

2.025.509,00 zł;  

- zwiększa się plan dochodów z tytułu odsetek od środków na rachunkach bankowych i 

lokatach - 40.000,00 zł.  

- wprowadza się środki z tytułu otrzymanej dotacji jako zwrot części wydatków 

wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2022 r. - 81.146,94 zł;  

• dział 852 Pomoc Społeczna- zmniejsza się dochody z tytułu dotacji na realizację 

zadania specjalistyczne usługi opiekuńcze - 253,00 zł; 

• dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - dokonuje się sprostowania 

klasyfikacji budżetowej dla dochodów z tytułu otrzymanego dofinansowania z 

WFOŚiGW na usuwanie azbestu.  

Po dokonanych zmianach dochody zwiększyły się o kwotę 768.802,94 zł i wynoszą 

44.517.909,64 zł.  

 

Zmiany planu wydatków dotyczą: 

• dział 010 Rolnictwo i łowiectwo - zaplanowane wydatki na wykup gruntów 

przeklasyfikowuje się do działu 600 Transport i łączność ze względu na przeznaczenie 

zakupionych gruntów – 60.000,00 zł; 

• dział 600 Transport i łączność 

- wprowadza się środki na wykonanie przejść dla pieszych itp., w celu poprawy 

bezpieczeństwa na gminnych drogach publicznych -30.000 zł;  
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- zwiększa się środki na zadaniu inwestycyjnym  Budowa miejsc parkingowych przy 

bloku Nr 5 w Karolewie – 26.000,00 zł; 

- wprowadza się środki na Wykup gruntów pod drogi i chodniki – 70.000,00 zł 

• dział 700 Gospodarka Mieszkaniowa - zwiększa się wydatki na zakup usług 

pozostałych związanych z rozbiórką nieruchomości gminnych zagrażających 

zawaleniem - 20.055,94 zł; 

• dział 750 Administracja publiczna – dokonuje się przesunięcia  środków w ramach 

programu CYFROWA GMINA- w związku z ostatecznym rozliczeniem projektu i 

zwrotem dotacji w kwocie 19.515,88 zł;  

• dział 754 Bezpieczeństwo Publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększa się środki 

na dofinansowanie zakupu samochodu oznakowanego dla KPP w Gostyniu – 

10.000,00 zł; 

- zwiększa się środki na zakup materiałów na remont dachu w remizie OSP w Jeżewie -

8.000,00 zł; 

• dział 852 Pomoc społeczna- dokonuje się zmniejszenia środków na usługi opiekuńcze w 

związku ze zmniejszeniem dotacji z budżetu państwa-253,00 zł;  

- dokonuje się także przesunięcia środków do działu 853 Pozostałe zadania w zakresie 

polityki społecznej, w celu zapewnienia środków własnych na realizację programu 

Opieka wytchnieniowa - 2.880,00 zł; 

• dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się środki na zakup 

energii elektrycznej dla oświetlenia ulicznego- 50.000,00 zł; 

• dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – dokonuje się przesunięć 

wydatków na wniosek Sołectwa Studzianna w celu zabezpieczenia wydatków na 

utrzymanie świetlicy  w ramach zadań Funduszu Sołeckiego; 

- wprowadza się zadanie inwestycyjne Budowa budynku gospodarczego w Jaworach – 

10.000,00 zł.  

• dział 926 Kultura fizyczna - tworzy się zadanie inwestycyjne  Budowa placu zabaw 

wraz z utwardzeniem terenu w ramach zagospodarowania terenu rekreacyjnego w 

Jaworach.  – 10.000,00 zł; 

- dokonuje się przesunięć wydatków na wniosek sołectw: Dąbrówka w celu 

zabezpieczenia środków na zakup urządzenia na plac zabaw w zadaniach Funduszu 

Sołeckiego oraz w Sołectwie Zimnowoda tworzy się zadanie inwestycyjne Zakup i 

montaż urządzeń na plac zabaw w Zimnowodzie – 21. 353 zł.  

Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły się o kwotę 168.802,94 zł i wynoszą 

50.087.107,98 zł.  
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Po dokonanych zmianach deficyt budżetu zmniejszył się do kwoty 5.569.198,34 zł  

i sfinansowany zostanie: 

✓ wolnymi środkami z roku poprzedniego   - 5.262.899,11 

✓ niewykorzystanie środkami pieniężnymi na rachunkach budżetu          - 306.299,23 

 

Radna Magdalena Przybylak – dlaczego dokonuje się przesunięcia środków w ramach 

programu Cyfrowa Gmina. 

 

Skarbnik Gminy –  w związku z ostatecznym rozliczeniem i zwrotem dotacji na to zadanie. 

 

Radny Michał Dopierała – w jakim celu budowana jest świetlica w Jaworach. 

 

Burmistrz – inwestycja w Jaworach jest podzielone na trzy zadania: 

1) budowa świetlicy w Jaworach - w miarę pozyskanych środków; 

2) budowa placu zabaw wraz z utwardzeniem terenu – aktualizacja projektu; 

3) budowa budynku gospodarczego. 

 

Radny Leszek Chałupniczak - „dział 700” na rozbiórkę jakiej nieruchomości gminnej dokonuje 

się przesunięć w wysokości 20.055 zł. 

 

Burmistrz - nieruchomość przy dworcu kolejowym w Borku Wlkp.  

 

Radny Piotr Kędzia  -„ dział 600”  gdzie będą wykonywane przejścia dla pieszych. 

 

Burmistrz - zabezpieczenie środków na odnowę chodnika i pomalowanie przejść dla pieszych 

w Zimnowodzie. 

 

Radna Elżbieta Wojciechowska - „dział 900” dlaczego zwiększa się środki na oświetlenie 

uliczne w wysokości 50.000 zł. 

 

Skarbnik Gminy - należy zabezpieczyć środki ponieważ kiedy lampy zaczną się wcześniej 

włączać może zabraknąć środków. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2023-2029 

Skarbnik Gminy - zmiany WPF są konsekwencją zmian budżetu w budżecie na rok 2023. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

Skarbnik Gminy - w związku z otrzymanymi środkami na uzupełnienie dochodów gminy  

planuje się zmniejszyć kredyt długoterminowy do kwoty 1.300.000,00 zł. z terminem spłaty w 

latach 2025-2029 r.  

Powyższy kredyt ma na celu zabezpieczyć spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

zaciągniętych kredytów.  

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Andrzej Kubiak). 

 

4) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Borek Wlkp. 

Burmistrz - przedmiotem niniejszej uchwały jest nieruchomość gruntowa- działka o numerze 

ewidencyjnym  164/10, o pow. 0,0145 ha, położona przy ulicy J. Słowackiego w Borku Wlkp. 

Nieruchomość w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

przeznaczona jest pod strukturę przekształceń i intensyfikacji rozwoju systemu osadniczego - 

położona jest w strefie ochrony archeologicznej. Z uwagi na brak planów na zagospodarowanie 

nieruchomości, zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Andrzej Kubiak). 
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5) likwidacji Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. wchodzącego w skład 

Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

Burmistrz - zgodnie z art. 89 ust. 1,3 i 6 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe, 

szkoła prowadzona przez jednostkę samorządu terytorialnego (art. 4. Ilekroć w dalszych 

przepisach jest mowa bez bliższego określenia o: 1) szkole – należy przez to rozumieć także 

przedszkole) może zostać zlikwidowana z końcem roku szkolnego przez organ prowadzący 

szkołę, po zapewnieniu uczniom  możliwości kontynuowania nauki w innej szkole publicznej 

tego samego typu.  

Ze względu na brak dostosowania budynku Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. do 

wymagań zawartych w  Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej z dnia 25 sierpnia 

2017 r. w sprawie wymagań ochrony przeciwpożarowej, jakie musi spełniać lokal, w którym 

są prowadzone oddział przedszkolny lub oddziały przedszkolne zorganizowane w szkole 

podstawowej albo jest prowadzone przedszkole utworzone w wyniku przekształcenia 

oddziału przedszkolnego lub oddziałów przedszkolnych zorganizowanych w szkole 

podstawowej oraz wysokie koszty dostosowania tego budynku, podjęto decyzję o rozbudowie 

Przedszkola Samorządowego "Pod Dębem" w Karolewie, w którym zapewnione są miejsca 

przedszkolne dla dzieci z Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp.  

Organ prowadzący uzyskał postanowieniem Nr 110.3.21.2023 Wielkopolskiego Kuratora 

Oświaty z dnia 9 lutego 2023 roku pozytywną opinię w sprawie likwidacji z dniem 31 

sierpnia 2023 r. Przedszkola Samorządowego w Borku Wielkopolskim wchodzącego w skład 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wielkopolskim (ul. Szkolna 1, 63-810 Borek 

Wielkopolski). Projekt uchwały został skierowany do zaopiniowania do organizacji 

związkowych zrzeszających nauczycieli. W wyznaczonym terminie wpłynęła pozytywna 

opinia ze strony Związku Nauczycielstwa Polskiego O/Borek Wielkopolski, będącego 

podmiotem upoważnionym do reprezentowania Ogólnopolskiego Porozumienia Związków 

Zawodowych 

Z powyższego względu podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  
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c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Andrzej Kubiak). 

 

6) wyłączenia Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. z Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

Burmistrz - zgodnie z art. 91 ust. 7 Organ prowadzący zespół szkół lub placówek albo szkół   

i placówek może wyłączyć z zespołu szkołę lub placówkę, włączać do zespołu szkołę lub 

placówkę, a także może rozwiązać zespół.  W związku z likwidacją Przedszkola 

Samorządowego  w Borku Wlkp. z dniem 01 września 2023 r. wyłącza się Przedszkole 

Samorządowe w Borku Wlkp. z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w  Borku Wlkp.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp. 

Burmistrz - w związku z likwidacją Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp., nastąpiła 

zmiana planu sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp. Zgodnie 

z art. 32 ust. 4 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe, ustalenie sieci podlega 

opinii Wielkopolskiego Kuratora Oświaty w Poznaniu. Uchwała uzyskała pozytywną opinię 

Wielkopolskiego Kuratora Oświaty w Poznaniu - WNS.545.2.20.2023. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały uważa się za zasadne.  

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Żłobka Publicznego w Karolewie 

Burmistrz - celem stworzenia rodzicom dogodniejszego terminu potwierdzenia woli o  

kontynuacji pobytu dziecka w Żłobku, termin ten został wydłużony.  

W związku z powyższym przyjęcie uchwały uważa się za uzasadnione. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

9) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Borek Wlkp. do Projektu w ramach 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) Inwestycja B2.2.2 

pn. „Instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne. Działanie 

A1.Rozwój istniejących Klastrów Energii. Poddziałanie A1b: rozwój istniejących 

klastrów energii (klastry z koncepcją rozwoju)” 

Burmistrz - umowa partnerska zawarta zostanie w związku z planowanym udziałem gminy w  

Projekcie – Inwestycja B2.2.2: „Instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne. 

Działanie A1. Poddziałanie A1b: rozwój istniejących klastrów energii (klastry z koncepcją 
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rozwoju)” w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO). Jako 

podstawę prawną działania wskazano art. 2 pkt 15a ustawy z dnia 20 lutego 2015 r. o 

odnawialnych źródłach energii (Dz. U. z 2023, poz. 1436, z późn. zm.) - dalej jako o OZE - 

statuującego pojęcia klastra energii, jak również treść art. 38a tejże ustawy, przewidującego 

zasady działania takiego klastra. 

Celem bezpośrednim Projektu jest: współdziałanie i dążenie przez przystępujące do niego 

Strony do osiągnięcia zwiększonego bezpieczeństwa energetycznego poprzez zmniejszenie 

energochłonności gospodarki oraz zwiększenie udziału źródeł OZE w miksie energetycznym i 

uniezależnienie się od zagranicznych dostaw paliw, ze szczególnym naciskiem na ograniczenie 

emisji zanieczyszczeń CO2,  poprzez racjonalne wykorzystanie odnawialnych źródeł energii do 

produkcji energii. 

Realizacja powyższego celu sprzyja rozwojowi gospodarczemu i przyczynia się do wzrostu 

bezpieczeństwa energetycznego, poprawy stanu środowiska naturalnego, obniżania kosztów 

energii elektrycznej. Nadto, przystąpienie przez gminę do Projektu jest czynnikiem rozwoju 

lokalnej gospodarki, tworząc miejsca pracy i umożliwiając powstawanie i rozwój istniejących 

małych i średnich firm produkcyjnych i usługowych. 

Partnerstwo zostało powołane w sposób transparentny z zachowaniem zasady pełnej 

informacji, otwartości, zasady wzajemnego poszanowania.  

Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

Burmistrz - informuję, że na wniosek mieszkanki Krotoszyna wszcząłem postępowanie 

administracyjne w sprawie wydania decyzji o  środowiskowych uwarunkowaniach dla 

przedsięwzięcia o nazwie „Budowa tuczarni bezściółkowej  w miejscowości  Karolew.” 
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Działka, na której ma powstać tuczarnia, znajduje się w bliskim sąsiedztwie zabudowań 

mieszkalnych, a także Sanktuarium.  

Informuję, że jestem przeciwny powstaniu przemysłowej fermy trzody chlewnej w 

miejscowości Karolew. 

 

Radny Piotr Kędzia - wnioskuję o zamontowanie lampy oświetleniowej przy przejściu dla 

pieszych k/kościoła farnego w Borku Wlkp.  

 

Radny Damian Florczyk – proponował zamontowanie lampy, która zapala się kiedy zbliża się 

samochód. 

 

Burmistrz – sprawa zostanie rozpatrzona. 

 

Ad.5. Zakończenie.  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  - 

Tomasz Pawlak  zakończył posiedzenie. 

 

 

 Protokołowała    Przewodniczący Rady Miejskiej Borku Wlkp.  

 

Wiesława Wójcik                                                              Tomasz Pawlak 

 


